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                                                                 Interpelacja 

 

 

                                                                                             Roman Ciepiela 

                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Zwracam się z prośbą o informację dotyczącą parkometrów przy Arenie Jaskółka Tarnów. 

Kiedy zostaną uruchomione? Czy uczestnicy wydarzeń w naszej Arenie będą zwolnieni z 

opłat? Wątpliwe jest również w związku z niewielką liczbą dostępnych miejsc 

parkingowych w tym rejonie, aby wszystkie możliwe miejsca były zajęte, mieszkańcy 

musieli długo szukać miejsca do zaparkowania, a parking przy Arenie, gdzie ilośc wydarzeń 

jest mówiąc delikatnie skromna będzie świecił pustkami z racji wprowadzenia opłaty. Jaki 

jest sens tej inicjatywy? 

 

 

                                                                                                    Z poważaniem 

                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa 

 

           /-/ Angelika Świtalska 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1x Adresat 

1x Kancelaria Rady Miejskiej 

1x Wydział Organizacyjny UMT 

1x a/a 


